

《单词百科:presentations是什么意思?presentations怎么发音?presentations的解释和用法》

英语单词presentations是什么意思?presentations怎么读?presentations怎么发音?简答网为您整理了presentations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



presentations怎么读

presentations的读音:[,prɪz n'te n]

presentations的意思

1、n.介绍(presentation的名词复数);报告;提供;展示会;

presentations的相关词组

1、 medal presentation ceremony 颁奖典礼;

- 2、medal presentation [体]颁奖;
- 3、presentation copy 赠送本, 献本;
- 4、aural presentation 有声显示, 电视伴音显示;
- 5、audible presentation 听觉显示;
- 6、breech presentation 臀先露, 后肢先产;

presentations的双语例句

- 1、Each network has news features, dramatic presentations, comedies and sports events.

每个电视网都有新闻特写、戏剧、喜剧和体育报导.

- 2、The activities include the number of calls, follow-ups, deliveries, presentations, etc.

这些行动包括拜访、跟进、送货、演示等等的次数.

- 3、Pain and ecchymosis were the common presentations in all 7 cases.

疼痛及皮肤青紫改变是所有患者的常见症状.

- 4、Conclusion: Characteristic ultrasonographic presentations are helpful for the diagnosis of cholecystoduodenal fistula.

结论: 胆囊、十二指肠瘘的超声表现具有一定的特征,有助于临床诊断.

- 5、Ideal for: colour presentations, direct mails, press releases, business proposals, certificate.

适用于: 彩色文稿、信纸、新闻稿件、商务方案、证书.

- 6、Quick powering on and off, an advantage for smooth presentations.

快速电源开和关, 为顺利演示优势.

- 7、Good for PPT presentations and developed abilities as Public relations.

善于使用PPT或其他演示工具,有良好的公关能力.

- 8、The clinical presentations protean and the diagnosis, of CAH was often difficult.

CAH的临床表现多样化,诊断常很困难.

9、Portfolio presentations will be in private meetings and confidential.

完整的项目陈述属于保密信息,仅在绝密会议中公开.

10、Polish your presentations and deliver them enthusiastically to the right market.

做好你的自我介绍,并切要瞄准适当的市场.

11、Project presentations have been scheduled for the sessions after Lecture 22.

专题的发表将安排在课程22结束后.

12、To promote students ability in academic reading, writing and presentations.

提升学生学术报告、写作与阅读之能力.

13、The new control styles add a state-of the-art appearance to the presentations.

全新的控制风格,增加艺术级别的外观介绍.

14、Apple's presentations are not created on PowerPoint, as vast majority of presentations are.

苹果的演示幻灯片不是用PowerPoint做的,即便(其他公司)极大部分都是那么做的.

15、Cheated because two : at shop presentations, even shops were not concerned about.

受骗原因 二: 不看店铺介绍,甚至连店铺名都不关注.

以上是简答网为您整理的presentations怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于presentations的用法、presentations的释义、presentations的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/presentations>